
کارشناس حقوقی رعایت اصول  آرمان ملی: به زعم 
دستخوش  ایران،  فوتبال  انتخابات  اساسی  پنجگانه 
و  مشروعیت  می تواند  که  شده  جدی  تردید های 

قانون مداری انتخابات را تضعیف کند. 

   دید مدیریتی 
غلامحسین گودرزی، مدیرعامل صنعت نفت آبادان 
در دو دوره مختلف در دهه های ۸۰ و ۹۰ در گفت وگو با 
ک در مورد انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار داشت:  تابنا
در خصوص انتخابات هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
که باید  چند نکته مهم وجود دارد و یکی از این موارد 
به آن اشاره کرد این است که با توجه به مفاد اساسنامه 
فدراسیون فوتبال شرایط انتخابات به سمت مهندسی 
انتخابات به نفع مدیرانی که در رأس فدراسیون هستند 
۳۳ اساسنامه ترکیب هیات  پیش می رود؛ طبق ماده 
رئیسه فدراسیون متشکل از یک رئیس و سه نایب رئیس 
که دو نفر از بین رؤسای هیات ها و  و هفت عضو است 
دو نفر دیگر هم از بین مدیران عامل باشگاه های لیگ 
برتر و لیگ دسته اول هستند و سه نفر دیگر هم از بین 
کارشناس های ورزشی انتخاب می شوند. وی ادامه داد: 
استانی داریم )۲  فوتبال  ۳۲ هیات  کیش  با احتساب 
سهمیه( و با توجه به ۱۶ تیم لیگ برتر و ۱۸ تیم لیگ یک، 
۳۴ مدیرعامل داریم )۲ سهمیه( سه نفر دیگر اعضای 
هیات رئیسه هم از کارشناسانی که در عرصه ورزش فعالیت 
دارند و در انتخابات ثبت نام می کنند، انتخاب می شوند 
اما طبق اساسنامه رؤسای هیات  و مدیرعامل ها هم 
می توانند برای این سهمیه کاندید شوند و محدودیتی 
که برخی از  برایشان وجود ندارد و این سبب می شود 
رؤسای هیات ها و مدیرعاملان برای سهمیه کارشناسی 
شرکت می کنند و بدین ترتیب برخی اوقات یک یا دو نفر از 
سهمیه کارشناسان هم به رؤسای هیات ها تعلق می گیرد. 
اما خلاف این اتفاق امکان پذیر نیست، به عنوان مثال بنده 
دو دوره مدیرعامل صنعت نفت بودم و در مقطع ریاستم 
می توانستم برای انتخابات هیات رئیسه شرکت کنم اما الان 
پست مدیرعاملی ندارم، نمی توانم در حالی که مدیرعامل 
یک باشگاه به راحتی می تواند برای سهمیه کارشناس ها 
که باید افرادی که هیات  اقدام کند و این اشتباه است، چرا
رئیسه استان هستند در صورتی اجازه شرکت برای سه 
سهمیه را داشته باشند که از ریاست هیات استعفا دهند، 
چون در غیر این صورت تعارض منافع به وجود می آید. 
مدیرعامل سابق صنعت نفت خاطرنشان کرد: متأسفانه 
گر فرد رأی هم  در حال حاضر این روال نادرست است و ا
نیاورد باز هم در سمت ریاست هیات خود باقی می ماند و 
کثراً  نکته ناامید کننده بعدی این است که رؤسای هیات ها ا
باهم هماهنگ هستند و به یکدیگر رأی می دهند. به عنوان 
مثال دو سه دوره پیش رؤسای هیات ها سهمیه خودشان 
را که داشتند، از آن طرف آقای بهاروند رئیس هیات لرستان 
و آقای فریدون اصفهانیان رئیس هیات زنجان بودند که 
کاندید شدند و جزو سه کارشناسی بودند که رأی آوردند و 
حق کارشناس ها را ضایع کردند. موضوع مهم دیگری که 
وجود دارد این است که مادامی که کسی از سمت ریاست 
کنار می رود، باید از هیات رئیسه  هیات یا مدیرعاملی 
هم کنار گذاشته شود و انتخابات مجدد برگزار شود چون 
با عنوان جایگاهش در آن جا حضور دارد اما این اتفاق 
نمی افتد. باید دید که تفسیر اساسنامه برعهده چه کسی 
است و اجازه ندهد که هرکاری را به نفع خودشان انجام 

دهند، چرا که این نوع انتخابات درست و اصولی نیست. 

   دید حقوقی 
در  یادداشتی  در  ورزش  بین المللی  وکیل  امیرساعد 
روندی  نوشت:  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  خصوص 
کرده است، ما را به بن  که انتخابات فوتبال ایران طی 
بستی خودساخته نزدیک می کند که چاره ای نمی ماند 
انتخابات،  ثبت نام  فرایند  ابطال  آن؛  از  اجتناب  برای 
بهترین راهکار برای برون رفت از این معضل باشد. ماده 
۱۷ اساسنامه فدراسیون فوتبال و ماده ۲ مقررات انتخاباتی 
کم بر انتخابات را معرفی  فدراسیون، پنج اصل بنیادین حا
می کنند و عدم پایبندی به این اصول، شالوده انتخابات را 

بر هم خواهد زد: 
 اصل تفکیک قوا: یکی از بارزترین جلوه های تفکیک 
قوا در ارکان فدراسیون، عملکرد مستقل ارکان قضائی است. 
در روز های پیش شاهد بودیم که افرادی که عضو ارکان 
قضائی فدراسیون نیستند و در بخش های دیگر فدراسیون 
اشتغال دارند و اتفاقاً جزو نامزد های انتخاباتی هستند، 
درصدد تفسیر آرای ارکان قضائی برآمده و عملاً خود را در 

جایگاه سخنگوی ارکان قضائی قرار دادند. 
شفافیت: اطلاع رسانی عمومی مقررات قبل از شروع 
نامزد های  که  می شود  آن  به  منجر  انتخابات،  فرایند 
انتخاباتی تحت شرایط برابر و بر پایه ضوابط یکسان با هم 
ج در  به رقابت بپردازند. با توجه به الزامات صریح مندر
مقررات انتخاباتی فدراسیون که شرایط تعیین صلاحیت، 
فراتر از مفاد اساسنامه را منع می کند، اصرار بر اجرای ناقص 
و گزینشی مقررات تأیید صلاحیت فیفا که در اساسنامه 
فدراسیون هم صحبتی از آن نشده، خلاف است. سابقه 
محکومیت کیفری در اساسنامه فدراسیون، مانع نامزدی 
در انتخابات ریاست فدراسیون است ولی اساسنامه درباره 

سابقه محکومیت در کمیته اخلاق مسکوت است. 
با این حال، آقایان عزیزی خادم و کفاشیان با همین 
توجیهات از صحنه رقابت کنار گذاشته شدند و به قول 
وزیر محترم ورزش، انتخابات از شرایط رقابتی، خیلی دور 

مانده است. 

ل: در کلام ساده، انجام امور انتخابات باید   استقلا
بدون احتمال تأثیرپذیری از دیگران باشد. آیا کمیته های 
انتخاباتی خبر دارند که برخی اعضای مجمع، نگران از اینکه 
اعطای تأییدیه آنها به رؤیت چه کسانی خواهد رسید، از 
آزادی عمل خود برای صدور تأییدیه بازماندند؟ آیا کل ۸۷ 
عضو مجمع، برای ثبت آزادانه تأییدیه، به سامانه دسترسی 

داشته اند؟
کثری همه  دموکراتیزه بودن: امکان مشارکت حدا
ذینفع ها در فوتبال به شرطی تحقق پیدا می کند که یک یا 
چند گروه، مانع از حضور سایر گروه ها در فرایند انتخابات 
نشوند. وقتی هر عضو مجمع فقط می تواند یک فرم تأییدیه 
برای نامزدی ریاست بدهد و هر نامزد ریاست فقط نیاز به 
پنج فرم داشته، اما یکی از کاندیدا ها به تنهایی اقدام به 
اخذ ۴۸ فرم کرد و مجموع پنج نامزد اولیه، اقدام به اخذ ۷۹ 
فرم نمودند، این هیچ معنایی جز این نداشت که امکان 
ورود سایرین به عرصه انتخابات از آنها به طور غیرقانونی 

سلب شد. 
گر در تصمیم گیری ها و  ا اجتناب از تضاد منافع:   
اقدامات، این شائبه به وجود اید که منافع فرد یا گروهی 
معین لحاظ شده است یا برداشت افکار عمومی این باشد 
که نحوه اجرا و استناد به مقررات، جانبدارانه است، با 
وضعیت تعارض منافع رو به رو هستیم که به ویژه در شرایطی 
که رئیس فعلی فدراسیون فوتبال، خودش یکی از رقبای 
انتخاباتی است، دقت و حساسیت بالا نسبت به اجتناب از 
شرایط تضاد منافع، ضرورت دو چندان پیدا می کند. با توجه 
به این اوصاف، رعایت اصول پنجگانه اساسی انتخابات 
فوتبال ایران، دستخوش تردید های جدی شده که می تواند 
مشروعیت و قانون مداری انتخابات را تضعیف کند و این 
انحطاط حکمرانی مطلوب در فوتبال مطابق استاندارد های 
جهانی است. به همین دلیل، ابطال انتخابات در این 
مقطع و از سرگیری ثبت نام مجدد، با شرایطی که بیش از 
پیش تضمین کننده سلامت انتخاباتی باشد، تنها راهکار 

باقیمانده برای نجات فوتبال ایران خواهد بود. 
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کنون اتفاق افتاده بررسی مدیریتی و حقوقی آنچه که تا

از ترکیب هیات رئیسه با روال نادرست تا ابطال انتخابات 
فدراسیون فوتبال! 

بازی های آسیایی زمستانی،  
کامی  دورهمیِ همیشگی با رنگ نا
نهمین دوره بازی های آسیایی زمستانی 
کشور  در  هاربین  شهر  میزبانی  به  حالی  در 
چین برگزار شد که کاروان ورزشی کشورمان با 
۱۴ ورزشکار در آن شرکت کرد و همچون دوره 
برگزار شده این  البته بیشتر ادوار  گذشته و 
بازی ها، میدان را دستِ خالی ترک کرد تا یک 
کامی دیگر برای ورزش های زمستانی ایران رقم  نا
بخورد. این موضوع نشان می دهد در سال های 
گذشته توجهی که باید به این رشته می شده 
گر غیر از این بود شاهد  صورت نگرفته چرا که ا
موفقیت های بیشتر ورزش های زمستانی بودیم 
نه موفقیت های مقطعی و گذرا. ورزشکاران ایران 
طی چند روز با حریفان به رقابت پرداختند که 
بدون آنکه مدالی بگیرند و حتی به آن نزدیک هم 
باشند، به کارشان پایان دادند. نکته مهم اینکه 
پس از کسب یک نقره و دو برنز در بازی های ۲۰۱۱ 
آستانه، حسرت مدال همچنان بر دل اسکی 
ایران باقی مانده است. در واقع این سه مدال، 
تنها مدال های ایران در ادوار مختلف بازی های 

آسیایی زمستانی محسوب می شود. 

ویژه

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  روشن  حسن 
گردان  کارشناس فوتبال در مورد وضعیت شا
سهراب بختیاری زاده و انتخاب سرمربی جدید 

استقلال صحبت کرد. 
مقابل  ل  استقلا پیروزی  مورد  در   

شمس آذر قزوین چه نظری دارید؟
 ان شاءا... این روند رو به رشد تیم با سهراب 
که  بختیاری زاده ادامه دار باشد. خداراشکر 
استقلال پیروز شد. من نمی دانم اصلاً این 
دستیار والتر ماترازی را برای چه در این بازی 
آورده اند؟ چه کسی با ماترازی برای آمدن او 
صحبت کرده؟ امیدوارم حداقل او را بشناسیم. 
صحبت از ارزیابی کردن ماترازی زود است، اما 
باید بگویم با این تیم و این وضعیت در انتهای 
فصل پنجم یا ششم شویم باید خداراشکر کنیم. 
پرسپولیس که ۵ سال است قهرمان ایران است 
می رود ۴ تا ۴ تا گل می خورد، هیچ تضمینی 
موفق  حتماً  استقلال  ماترازی  با  که  نیست 

می شود، اما خدا کند که موفق شود. 
 یعنی ماترازی در استقلال موفق نمی شود؟

امیدوارم پیش از اینکه به فکر آوردن سرمربی 
و  کنند  تقویت  را  کادمی  آ باشند،  خارجی 
پشتوانه سازی خوبی برای جوانان ایجاد کنند 
که همین ها باعث خوشحالی هوادار در این 
وضعیت بد اقتصادی می شود. بحث اصلی 
گر مربی خوبی  درباره والتر ماترازی این است که ا
بود که تا الان بیکار نبود و این موضوع جای 
بحث دارد. کاش به دنبال جذب مربی بهتری 
می رفتند. او در تجارب اخیرش در تیم های 
مختلف عملکرد خوبی نداشته و به نظر نمی آید 
بتواند در استقلال موفق شود. با هیچکدام از 
تیم هایش خوب کار نکرده و نمی دانم چه کسی 
به دنبال این آقا رفته، اما مطمئنم اصلاً کمیته 
فنی یا افراد دارای صلاحیت فنی در این باشگاه 
وجود ندارد که به سراغ این سرمربی ضعیف 
خارجی رفته اند. ترجیح می دهم درباره این 
بدبختی های استقلال و روند جذب ماترازی 
صحبت بیشتری نکنم، اما در کل امیدوارم با هر 

مربی که به استقلال می آید نتیجه بگیریم. 

روشن:
هیچ تضمینی نیست 

که با ماترازی استقلال 
حتما موفق می شود

اینچه درگاهی: ژیمناستیک ظرفیت  
تاریخ سازی را دارد 

از  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس  ایرنا: 
ظرفیت های این رشته برای موفقیت در سطح 
جهان و المپیک سخن به میان آورد و گفت: 
با وجود تاریخ سازی در المپیک پاریس میزان 
اعتبارات این رشته بالا نیست. زهرا اینچه درگاهی 
در گفت وگویی تلویزیونی اعلام کرد: ما با حضور 
کسب عنوان هفتم بزرگ ترین  در المپیک و 
آوردگاه ورزشی جهان نشان دادیم که می توانیم. 
۱۳ رشته به المپیک اعزام شد و ما برای اولین بار 
با کسب سهمیه به این مسابقات رفتیم و عنوان 
خوبی هم کسب کردیم. با توجه به این عملکرد 
باید توجه به این رشته بیشتر شود. ما انتظار 
داریم مانند ۱۲ رشته دیگر به ژیمناستیک توجه 
شود، اما متاسفانه احتمالا در زمینه توجه در 
جمع ۱۰ رشته آخر هستیم. رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک ادامه داد: من در سال ۱۳۹۵ سند 
تحول جامع ژیمناستیک نوشتم و گام به گام با 
آن پیش می روم. هر چند که یک وقفه در اجرای 
این سند به وجود آمد اما به اهدافمان نزدیک 
هستیم. من روزی این فدراسیون را تحویل 
کنون در سال  گرفتم که یک اعزام نداشتیم اما ا
جاری هفت اعزام داشتیم. این اعزام ها به توسعه 
ژیمناستیک ایران کمک می کند اما هزینه نیز 
دارد و باید این هزینه ها مورد توجه تصمیم گیران 
قرار بگیرد. وی تصریح کرد: من باور دارم اعتبار 
هر فدراسیون را باید بر حسب عملکرد، جامعه 
آماری و نتایج داده شود. ژیمناستیک با حضور 
در المپیک و تاریخ سازی مهدی الفتی نشان داد 
که ظرفیت زیادی دارد و مادر دیگر رشته ها است. 
ما در کنار پرورش قهرمانان این رشته می توانیم به 

دیگر رشته ها هم کمک کنیم.

منهایفوتبال

خبر

پشت پرده دلخوری شدید کارتال از عالیشاه چه بود؟

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

کید سرمربی  بررسی های نشان می دهد تا
ترکیه ای پرسپولیس مبنی بر اینکه بازیکنان 
این تیم بی مورد اخراج نشوند، باعث شده او 
از هیات مدیره باشگاه بخواهد کاپیتان تیمش 
را به خاطر اخراج در بازی با سپاهان جریمه 
کند. تیم فوتبال پرسپولیس درحالی در جریان 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی فوتبال 
ایران برابر سپاهان سه بر دو شکست خورد که 
در جریان این بازی در دقیقه ۸۲ امید عالیشاه 
به خاطر خطا روی محبی با کارت قرمز داور 

روبه رو شد و تیمش را ۱۰ نفره کرد. این موضوع 
با ناراحتی اسماعیل کارتال همراه شد و او در در 
نشست خبری بعد از بازی، صراحتا از اعضای 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس خواست که 
به خاطر اخراج بی مورد در بازی با سپاهان، 
عالیشاه را جریمه کنند. اما به راستی چه چیزی 
باعث شده کارتال تا این حد ناراحت شود که 
اینگونه برابر کاپیتان تیمش موضع بگیرد؟ 
بررسی های ایسنا نشان می دهد، اسماعیل 
کارتال در آخرین جلسه فنی پیش از بازی با 

سپاهان در رختکن تیمش روی تخته نوشته 
بود: »۱۱ نفره وارد زمین می شویم و ۱۱ نفره 
ج خواهیم شد.« این یعنی  هم از زمین خار
کید ویژه ای داشته  سرمربی پرسپولیس تا
که بازیکنانش درون زمین بی مورد خطایی 
انجام ندهند که منجر به گرفتن کارت قرمز 
و ۱۰ نفره شدن تیمش شود. در واقع کارتال 
کید ویژه او  از اینکه کاپیتان پرسپولیس به تا
بی اعتنایی کرده ناراحت شده و به همین 
خاطر از هیات مدیره پرسپولیس خواسته تا او 

را جریمه کنند. عالیشاه درحالی در دقیقه ۸۲ 
با خطا در میانه زمین روی محبی اخراج شد 
که پرسپولیس دو بر یک از سپاهان پیش بود 
اما بعد از اخراج او و ۱۰ نفره شدن پرسپولیس، 
سپاهان این فرصت را پیدا کرد که در دقیقه 
۸۸ با گل دانشگر کار را به تساوی بکشد و در 
ادامه در وقت های اضافه به گل برتری برسد 
و پرسپولیس را شکست بدهد و به مرحله 
یک چهارم نهایی جام حذفی فوتبال ایران 

صعود کند. 

محمد محبی مهاجم تیم فوتبال سپاهان 
می گوید که شادی گلش را از یکی از بازیکنان 
بسکتبال مشهور NBA الگوبرداری کرده و معنی 

آن شب بخیر است. 
   حواشی 

محمد محبی در گفت وگو با تسنیم در مورد 
دوری از حواشی فوتبال و تاثیر این موضوع 
روی عملکردش در فصل بیست و چهارم لیگ 
، اظهار داشت: من همیشه سعی می کنم از  برتر
حاشیه دور باشم و تمرکزم روی کار خودم باشد تا 
بتوانم بهترین عملکردم را در زمین ارائه کنم. در 
واقع بیشتر تمرکزم در داخل زمین است تا خارج 
از زمین. وی در مورد دلیل شادی گلش عنوان 
کرد: من این شادی گل را از یکی از بازیکنان 
بسکتبال مشهور NBA الگوبرداری کردم. این 
گل به معنی شب بخیر است. وقتی  شادی 
این شادی گل را دیدم برایم خیلی جالب بود و 

دوست داشتم آن را انجام بدهم. 
   وضعیت سپاهان 

مهاجم تیم فوتبال سپاهان تصریح کرد: جو 
خوبی در تیم سپاهان برقرار است و در حال 
حاضر میان بازیکنان همدلی خوبی وجود دارد. 
اردویی که همزمان با تعطیلات نیم فصل در 
کیش برگزار کردیم خیلی اردوی پُرفشاری بود. 
تمام تمرکز و فکر ما این بود که بتوانیم علاوه 
بر سوپرجام در لیگ برتر و جام حذفی هم 
تلاش کنیم تا به موفقیت و هدف مان برسیم. 
ما تلاش مان را انجام می دهیم امیدوارم این 
اتفاق بیفتد. محبی ادامه داد: برای این نتایج 
کردیم. طرز فکر تیم، رختکن و  خیلی تلاش 
ارکان مدیریتی باشگاه تلاش در راستای کسب 
قهرمانی است و امیدوارم این اتفاق بیفتد. 
خوشبختانه حمایت خوبی هم از سوی مدیریت 
باشگاه صورت می گیرد و امیدوارم این موضوع 

به موفقیت سپاهان در پایان فصل ختم شود. 
   انتخاب تیم 

وی راجع  به انتخاب سپاهان بعد از پایان 
همکاری با مس رفسنجان عنوان کرد: وقتی 
قراردادم با مس رفسنجان تمام شد، چند 
پیشنهاد لیگ برتری داشتم. وقتی برای انتخاب 
تیم اولویت بندی می کردم، اولویت اولم سپاهان 
بود. خیلی خوشحال هستم که این انتخاب را 
کردم و به این تیم پیوستم. جوی که در تیم و 
رختکن تیم وجود داشت، باعث شد که خیلی 
زود با تیم تطبیق پیدا کنم و تا الان عملکرد خوبی 
داشته باشم. امیدوارم این عملکرد ادامه دار 
باشد و بتوانم یکی از ارکان اصلی قهرمانی در 

تیم باشم. 
   تیم ملی 

»با اینکه عملکرد خوبی در سپاهان داشتید؛ 
اما با توجه به هم پستی های شما در تیم ملی، 

شانسی برای حضور در جام جهانی بعدی متصور 
کنش  هستید؟ بازیکن تیم فوتبال سپاهان در وا
به این سوال تسنیم، اظهار داشت: بله با توجه 
به پستی که دارم، می دانم که چه بازیکنان بزرگی 
هم پستم هستند. من تلاشم را انجام می دهم و 
هیچ چیز دور از انتظار نیست. امیدوارم با تلاشی 

که انجام می دهم این رویا محقق شود. 
   بازی های آینده 

در مورد ۲ بازی سخت هفته آتی سپاهان 
با  کرد:  اذعان  کتور  ترا و  ذوب آهن  مقابل 
بچه های تیم هم که صحبت می کردیم بازی 
مقابل پرسپولیس، بازی سخت و مهمی بود 
که توانستیم برنده شویم. ولی می توانم بگویم 
کتور خیلی  ۲ بازی آینده مقابل ذوب آهن و ترا
سخت است و روی ادامه روندمان در لیگ خیلی 
کمک می کند. امیدوارم بتوانیم در این ۲ مسابقه 

هم موفق باشیم. 

کتور به کمیته اخلاق نرفت  بازیکن ترا
باشگاه: ترجمه اشتباه بود!

کتور تبریز در پاسخ به احضار بازیکن کروات این  باشگاه ترا
تیم به کمیته اخلاق، توضیحاتی را برای این کمیته ارسال 
 ، کتور کرد. ایگور پوستونسکی هافبک کروات تیم فوتبال ترا
هفته گذشته به دلیل اظهارات عجیب خود در مصاحبه با 
یک سایت کشور کرواسی، به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال 
احضار شد و قرار بود در تاریخ ۲۰ به همن ماه در جلسه این 
کمیته شرکت کند. پیگیری تسنیم در این باره نشان می دهد 
ایگور پوستونسکی در جلسه کمیته اخلاق شرکت نکرده است 
کتور لایحه ای تنظیم و توسط وکیل این  و به جای او، باشگاه ترا
کتور در  باشگاه به کمیته اخلاق ارائه داده است. باشگاه ترا
لایحه خود، متن زبان اصلی مصاحبه پوستونسکی با سایت 
کروات را به کمیته اخلاق ارائه و توضیح داده که به هیچ عنوان 
در مصاحبه این بازیکن، صحبتی درباره کشور ایران نشده و 
ترجمه ای که از این مصاحبه انجام شده اشتباه بوده است. 
کید کرده اند پوستونسکی تنها در  کتوری ها همچنین تأ ترا
مصاحبه خود گفته است که مردم شهر تبریز بیشتر به زبان 
ح شده، مربوط به  ترکی صحبت می کنند و سایر مسائل مطر

اشتباه در ترجمه مصاحبه این بازیکن بوده است. 

 نویدکیا بین گزینه های سرمربی گری 
استقلال نیست

گاه در باشگاه استقلال خبر داد که برنامه این  یک منبع آ
باشگاه همچنان استخدام سرمربی خارجی است. همچنین 
گاه تصریح کرد که محروم نویدکیا جایی در لیست  این منبع آ
گذشته اخباری مبنی بر  باشگاه استقلال ندارد. طی روز 
کردن تکلیف  برنامه جدید باشگاه استقلال برای روشن 
ح شد. طبق این برنامه، نام محرم  نیمکت آبی پوشان مطر
نویدکیا سرمربی پیشین سپاهان و مس رفسنجان که پس 
ح شده است. در  از رفتن از رفسنجان بدون تیم است، مطر
همین راستا ایسنا این موضوع را از یکی از مدیران باشگاه 
استقلال جویا شد که او این موضوع را رد کرد. این مدیر باشگاه 
استقلال با بیان اینکه باشگاه استقلال احترام زیادی برای 
اسامی ای همچون محرم نویدکیا قائل است به ایسنا گفت: 
برنامه باشگاه همچنان استخدام سرمربی خارجی است و 
گر قرار باشد از مربیان داخلی به  رویکردمان تغییری نکرده اما ا
عنوان سرمربی موقت استفاده کنیم، اولویت با بزرگان باشگاه 
همچون سهراب بختیاری زاده و دیگر مربیان جوان است 
و محرم نویدکیا اصلا در لیست ما جایی ندارد. صبح دیروز 
پژمان ماندگاری مدیر روابط عمومی باشگاه استقلال هم از 
ادامه حضور سهراب بختیاری زاده تا دیدار هفته هشتم لیگ 

نخبگان آسیا مقابل الریان خبر داده بود. 

 مانع بزرگ برای آقای گلی  قایدی و آزمون 
در امارات

مهدی قایدی در دیدار برابر العین در لیگ امارات توانست 
به درخشش ادامه دهد و با یک کاشته زیبا دروازه حریف را 
باز کرد تا دهمین گلش را در فصل جاری لیگ امارات به ثمر 
رسانده باشد. قایدی حالا در ۵۰ بازی در تمامی رقابت ها برای 
الاتحاد کلبا ۲۸ گل به ثمر رسانده است. با وجود درخشش 
قایدی و سردار آزمون، کار دو مهاجم تیم ملی برای کسب 
آقای گلی لیگ امارات سخت است. کودجو لابا مهاجم ۳۳ 
ساله توگویی العین در فصل جاری بسیار خوب ظاهر شده 
و در ۱۲ بازی در لیگ امارات ۱۶ گل به ثمر رسانده است و در 
صدر جدول گلزنان لیگ امارات قرار دارد. البته هنوز ۱۱ هفته 
تا پایان لیگ امارات باقی مانده است ولی چیزی که هست 
کار مهدی قایدی ۱۰ گله و سردار آزمون ۸ گله برای رسیدن به 

صدر جدول گلزنان لیگ امارات سخت شده است. 

برد دختران بم در دیدار قهرمانی فوتبال زنان
تیم خاتون بم با شکست جدی ترین رقیب خود در لیگ 
برتر فوتبال زنان به قهرمانی نزدیک تر شد. هفته شانزدهم 
لیگ برتر فوتبال زنان با برگزاری چهار دیدار پیگیری شد که 
در مهم ترین مسابقه خاتون بم مقابل سپاهان اصفهان به 
پیروزی رسید. خاتون بم و سپاهان اصفهآنکه تا پیش از این 
دیدار با یک امتیاز اختلاف به ترتیب در رتبه های اول و دوم 
جدول رده بندی قرار داشتند، امروز در دیداری مهم به مصاف 
گردان مرضیه جعفری در بم موفق شدند با دو  هم رفتند. شا
گل حریف خود را شکست بدهند و اختلاف امتیاز خود را با این 
کنون با  تیم به چهار امتیاز برسانند. به این ترتیب خاتون بم ا
۴۶ امتیاز صدرنشین است و سپاهان هم با ۴۲ امتیاز در رتبه 
دوم جدول رده بندی قرار دارد. در دیگر مسابقه این هفته تیم 
گل گهر سیرجآنکه در رتبه سوم جدول قرار دارد، با دو گل آوا 
کنون ۳۱ امتیاز دارد. در  تهران را از پیش رو برداشت. این تیم ا
گردان مریم  این هفته نماینده بوشهر حاضر به رویارویی با شا
ایراندوست در ایستا کردستان نشد تا نماینده کردستان سه 

بر صفر برنده بازی اعلام شود. 

فلورنتینو پرس قیمت وینیسیوس را به نماینده 
عربستان اعلام کرد

نماینده  به  پرس  فلورنتینو  آس،  روزنامه  اعلام  طبق 
عربستان اعلام کرده است که رقم فسخ قرارداد وینیسیوس 
یک میلیارد یورو است و تنها با این رقم حاضر به فروش 
این بازیکن است. وینیسیوس یکی از بازیکنانی است که 
عربستانی ها سخت در تلاش هستند تا او را جذب کنند. 
صندوق سرمایه گذاری عربستان بعد از جدایی نیمار قصد 
دارد که وینیسیوس را به لیگ این کشور بیاورد که البته 
جذب این بازیکن برزیلی اصلا آسان نیست. روزنامه آس 
اعلام کرد که فلورنتینو پرس رقم فروش وینیسیوس را به 
نماینده عربستان اعلام کرده است. آس نوشت: فلورنتینو 
پرس رقم فسخ قرارداد وینیسیوس را یک میلیارد یورو اعلام 
کرد. البته رئیس باشگاه رئال مادرید حاضر به برگزاری نشست 
با نماینده عربستان درباره انتقال وینیسیوس نشده است. 
وینیسیوس با آمدن آنچلوتی به ستاره رئال مادرید تبدیل 
شده است. البته حواشی زیاد او باعث شده تا احتمال 
جدایی او وجود داشته باشد. این ستاره برزیلی تا سال ۲۰۲۷ 
با رئال مادرید قرارداد دارد و باید دید که آیا قراردادش تمدید 

می شود یا از رئال جدا خواهد شد. 

محبی: شادی گلم را از بازیکن NBA الگوبرداری کرده ام 


